
PROTOKOLL vid sammanträde den 29/10/56 
i Djurgårdens IF:s överstyrelse på Stadioni 

NÄRVARANDE: hela styrelsen.

§ 1.
Sammanträdet öppnades av ordföranden med genomgång av ÖS-

protokoll av den 24/10. Med komplettering av § 8 att resterande 
del av det återbetalta lånebeloppet förvaltas av huvudkassan god
kändes protokollet i föreliggande skick.

§ 2.
Framförde sekreteraren ett tack för den uppvaktning och 

de gåvor (en silveradress och en grupp ljusstakar i silver), som 
ägnats honom på hans 50-årsdag.

§ 3.
I närvaro av S. Bergh, B. Sandberg och G. Lundqvist upp

togs till diskussion fotbollsturnén till Mellan-Amerika, för vil
ken alltjämt en kontraktsbekräftelse saknades innebärande viss 
risk för ekonomiska komplikationer. Från kontaktmannen i Amerika 
förelåg visserligen telegrafisk bekräftelse på uppgörelsen, men 
sammanträdets mening var att denna bekräftelse ej kunde anses ju
ridiskt bindande. Bergh redogjorde för de ekonomiska konsekvenser
na i händelse Djurgården i dagens läge gav återbud för hela turnén.

Beslöts att fullfölja gjorda avtal och sanktionera turnén 
i enlighet med av fotbollssektionen företedd plan med 13 matcher. 
Uttalade sig sammanträdet för att i fortsättningen inga turnéer 
skola accepteras i 11:e timmen med dess i detta sammanhang påvisade 
risker för oklara ekonomiska engagemang. Då förutsättningarna för 
resan - klara kontrakt med alla arrangerande förbund - ej uppfyllts 
meddelade B. Sandberg, att ingen ändring inträffat i motivet till 
hans tidigare reservation, varför denna alltjämt bestod. Likaså 
anmälde G. Lundqvist reservation, varjämte K. Liliequist erinrade 
om sin i protokoll av den 9/10 antecknade reservation mot att garan
ti för resans ekonomisering skulle tecknas av föreningsmedlemmar.

§ 4.
Från bandysektionen förelåg ansökan om högre anslag för att 

möjliggöra viss förstärkning av rörelsen. Beslut: avslag.

§ 5.
Meddelade ordföranden, att Stadionkontraktet alltjämt sak

nade underskrifter, enär det varit omöjligt få kontakt med Tage 
Ericson. (Påföljande dag skedde kontakten och därmed signerandet.)

§ 6.
Fördelades de genom sekr. anskaffade glasade fotografierna 

av Djurgårdens guldlag i fotboll av 1955 på ÖS-ledamöterna.

§ 7.
Rapporterade Eckerbrant, att 640 kravbrev utgått till med

lemmar, som ej erlagt krävd årsavgift.

§ 8.
Begärde boxningssektionen genom Norén sanktion för en sam

tävling i Västerås den 11/11. Då de ekonomiska riskerna bedömdes 
som väl stora, beslöts att ej lämna sanktion för arrangemanget.



§ 9.
Beslöts ge ishockeysektionen s.k. arbetssanktion för en 

turné till Prag gällande fyra matcher med en beräknad omkostnad 
för Djurgårdens del på c:a 1.500 - 2.000 kronor. (På grund, av det 
politiska läget beslöt sektionen den 5/11 avstå från turnén. )

§ 10.
Uppdrogs åt sekreteraren att i samråd med ishockeysek

tionens styrelse ansöka om frikort för kommande säsong på Jo
hanneshovs Isstadion med önskemål om sådana kort för samtliga ÖS-
ledamöter.

§ 11.
Meddelades att S. Parling skrivit på registreringspapper 

i bandy för IFK Stockholm. Med hänsyn till Önskemål från Djurgår
dens bandysektions sida att få disponera S.P. och med hänsyn även 
till risken, att nämnda IFK kunde tänkas förmå spelaren inregist
rera sig för vederbörande även i fotboll, beslöts att sekreteraren 
i samråd med Birger Sandberg skulle behandla fallet och komma med 
förslag till åtgärder. (Dessa åtgärder innebar en begäran hos IFK 
att ta tillbaka registreringen och en framställning till Parling 
att försöka bidra till registreringens hävande. Bägge parterna ne
kade biträda förslagen.)

§ 12.
Avslutade ordföranden dagens sammanträde med meddelande, 

att han blir förhindrad närvara vid kommande sammanträden fram 
till slutet av december på grund av Amerikavistelse tillsammans 
med föreningens fotbollstrupp.


